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2022Z15729 

Vragen van de leden Kuiken en De Hoop (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Waterstaat over de afschaling van de 
dienstregeling van de NS (ingezonden 24 augustus 2022). 

Vraag 1
Maakt u zich ook grote zorgen over de aangekondigde afschaling van de 
dienstregeling van de NS? 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u het patroon van (aankomende) verschraling van het 
openbaar vervoer in Nederland? 

Vraag 3
Hoe gaat u erop toezien dat mensen gewoon met de trein naar werk, school 
of het ziekenhuis kunnen reizen? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat betere arbeidsvoorwaarden, waaronder een significant 
hoger loon, voor het NS-personeel noodzakelijk is om verdere verschraling te 
voorkomen? Bent u bereid hierop toe te zien? 

Vraag 5
Vindt u ook dat de overheid de verantwoordelijkheid heeft om als werkgever 
het goede voorbeeld te geven in loonafspraken, in het licht van de recente 
oproep van het kabinet aan werkgevers om lonen te verhogen? 

Vraag 6
Is het kabinet als aandeelhouder van de NS bereid om aanvullende middelen 
beschikbaar te stellen voor loonsverhogingen?

 
 
 
 
kv-tk-2022Z15729
’s-Gravenhage 2022 Tweede Kamer, vergaderjaar 2021–2022, Vragen


